

Сведения об авторах

Аленичева Наталья Владимировна — аспирант кафедры истории России и археологии Института истории и международных отношений, Саратовский национально-исследовательский государственный университет им. Н.Г. Чернышевского

Alenicheva Natalia Vladimirovna — Grad Student of the Institute of History and International Relations, Saratov National Research State University named after N.G. Chernyshevsky.

E-mail: aleni4ewa.nat@yandex.ru

Варфоломеев Юрий Владимирович — доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры истории России и археологии, Саратовский национальный исследовательский государственный университет имени Н.Г. Чернышевского

Varfolomeev Yuriy Vladimirovich — Doctor of Sciences (History), Professor, Professor of Russian History and Archaeology Department, Saratov National Research State University named after N.G. Chernyshevsky

E-mail: ybartho@mail.ru

Ермаков Вадим Андреевич — кандидат исторических наук, доцент, доцент кафедры истории, культуры и социального развития Московской области, Московский государственный областной университет.

Ermakov Vadim Andreevich — PhD (Historical Sciences), Associate Professor, Associate Professor at the Department of History, Culture and Social Development of the Moscow Region, Moscow State Regional University.

E-mail: fact-476@yandex.ru

Зверев Василий Васильевич — доктор исторических наук, профессор, ведущий научный сотрудник центра «История России XIX — начала XX вв.», Институт российской истории Российской академии наук

Zverev Vasily Vasilyevich — Doctor of Sciences (History), Professor, Knowledgeable Researcher of the Center «History of Russia of the XIX — early XX centuries», Institute of Russian History of the Russian Academy of Sciences

E-mail: v.v.zverev@bk.ru

Ищенко Оксана Владимировна — доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры государственного и муниципального управления и управления персоналом, Сургутский государственный университет.

Ishchenko Oksana Vladimirovna — Doctor of Sciences (History), Associate Professor, Associate Professor of the Department of State and Municipal Management and Personal Management, Surgut State University

E-mail: ischenko_ov@surgu.ru

Квасов Олег Николаевич — доктор исторических наук, доцент, заведующий кафедрой социально-гуманитарных наук, Воронежский государственный лесотехнический университет им. Г.Ф. Морозова.

Kvasov Oleg Nikolaevich — Doctor of Historical Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Social and Humanitarian Sciences, Voronezh State Forestry Engineering University named after G.F. Morozov.

E-mail: kvasovoleg@yandex.ru

Крижановский Николай Игоревич — кандидат филологических наук, доцент, доцент кафедры публицистики и журналистского мастерства, Кубанский государственный университет, Краснодар.

Krizhanovskij Nikolaj Igorevich — PhD (Philology), Docent, Docent of Journalism and Journalistic Mastery Department, Kuban State University, Krasnodar.

E-mail: nicolaykri@mail.ru

Лёвин Сергей Владимирович — доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры истории, культуры и социального развития Московской области, Московский государственный областной университет.

Lyovin Sergei Vladimirovich — Doctor of Historical Sciences, Associate Professor, Professor at the Department of History, Culture and Social Development of the Moscow Region, Moscow State Regional University.

E-mail: serg.lewin@yandex.ru

Мауль Виктор Яковлевич — доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры гуманитарно-экономических и естественнонаучных дисциплин филиала ФГБОУ ВО «Тюменский индустриальный университет» в г. Нижневартовске

Maul Victor Yakovlevich — Doctor of Sciences (History), Professor of Tyumen Industrial University, branch in Nizhnevartovsk, Russia, Nizhnevartovsk

E-mail: VYMaul@mail.ru

Милевский Олег Анатольевич — доктор исторических наук, доцент, главный научный сотрудник лаборатории исторических исследований, Сургутский государственный педагогический университет

Milevsky Oleg Anatolyevich — Doctor of Historical Sciences, Associate Professor, Chief Researcher of the Laboratory of Historical Research, Surgut State Pedagogical University

E-mail: olegmilevsky@mail.ru

Мокшин Геннадий Николаевич — доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры истории России, Воронежский государственный университет

Mokshin Gennady Nikolayevich — Doctor of Sciences (History), Associate Professor, Professor of the Department of Russian History, Voronezh State University

E-mail: mok410@mail.ru

Морозов Тимофей Сергеевич — ведущий архивист Муниципального казенного учреждения «Муниципальный архив города Сургута», аспирант группы А-0071, социально-гуманитарный факультет, Сургутский государственный педагогический университет

Morozov Timofey Sergeevich — leading archivist of the Municipal State Institution «Municipal Archive of the City of Surgut», Postgraduate Student of Group A-0071, Faculty of Social Sciences and Humanities, Surgut State Pedagogical University.

E-mail: timowulf@mail.ru

Плужников Дмитрий Анатольевич — старший преподаватель кафедры истории, культуры и социального развития Московской области, Московский государственный областной университет.

Pluzhnikov Dmitry Anatolyevich — Senior Teacher at the Department of History, Culture and Social Development of the Moscow Region, Moscow State Regional University.

E-mail: da.pluzhnikov@mgou.ru

Попов Эдуард Анатольевич — доктор философских наук, доцент Ростовского государственного медицинского университета

Popov Eduard Anatolievich — Doctor of Philosophy, Associate Professor of the Rostov State Medical University.

E-mail: edwardp@yandex.ru

Ризаева Елена Николаевна — кандидат исторических наук, главный хранитель фондов Муниципального учреждения культуры «Музей-усадьба Н.Г. Чернышевского»

Rizaeva Elena Nikolaevna — PhD (Historical Sciences), Chief curator of the funds of the Municipal Cultural Institution «Museum-Estate of N.G. Chernyshevsky»

E-mail: malova-el83@yandex.ru

Санькова Светлана Михайловна — доктор исторических наук, доцент, профессор кафедры философии и культурологии, Орловский государственный университет имени И.С. Тургенева

Sankova Svetlana Mikhailovna — Doctor of Sciences (History), Docent, Professor of Philosophy and Cultural Study Department, Oryol State University named after I.S. Turgenev

E-mail: s_sankova@mail.ru

Степаненкова Зоя Васильевна — к.и.н., доцент, доцент кафедры социально-гуманитарного образования, Сургутский государственный педагогический университет.

Stepanenkova Zoya Vasilyevna — PhD (Historical Sciences), Associate Professor of the Department of Social and Humanitarian Education, Surgut State Pedagogical University.

E-mail: zoyastep@mail.ru

Степанов Юрий Геннадиевич — кандидат исторических наук, главный архивист отдела публикаций и использования документов Государственного архива Саратовской области (ГАСО).

Stepanov Yuri Gennadievich — PhD (Historical Sciences), Chief Archivist of the Department of Scientific Use of Documents of the State Archive of the Saratov Region (GASO).

E-mail: georgyi1964@yandex.ru

Худолеев Алексей Николаевич — доктор исторических наук, доцент, профессор, кафедра истории и обществознания факультета истории и права Кузбасского гуманитарно-педагогического института Кемеровского государственного университета.

Khudoleev Alexey Nikolaevich — Doctor of Historical Sciences, Associate Professor, Professor, Department of History and Social Studies of the Faculty of History and Law of the Kuzbass Humanitarian Pedagogical Institute of Kemerovo State University.

E-mail: khudoleev73@mail.ru

Шумилова Людмила Николаевна — кандидат исторических наук, доцент, доцент кафедры права и правоприменительной деятельности, Поволжский кооперативный институт (филиал) АНОО ВО Центросоюза РФ «Российский университет кооперации»

Shumilova Ludmila Nikolaevna — PhD (Historical Sciences), Associate Professor, Associate Professor of the Department of Law and Law Enforcement, Volga Cooperative Institute (Branch) of the Central Union of the Russian Federation «Russian University of Cooperation»

E-mail: mila.shumilova.1959@mail.ru